
Mondelinge vragen VVD inzake afstelling verkeerslichten Knooppunt Raalte

Vraag VVD-fractie aan het College,

De VVD fractie hoort van bezorgde inwoners van Raalte Noord, dat de nauwe afstelling van de 
verkeerslichten bij het opdraaien en/of oversteken van de N35 bij Knooppunt Raalte (nog steeds) tot 
gevaarlijke situaties leidt. Zeker voor fietsers en extra verontrustend voor de vele jeugd die hier over 
moet steken. Begin vorig jaar zijn hier ook schriftelijke vragen aan het College over gesteld en zowel 
het antwoord van het College destijds als ook de directe beantwoording vanuit Rijkswaterstaat 
wijzen naar het voldoen aan de zogenaamde CROW-richtlijn. Gezien de zorgen van vele inwoners 
willen we het College toch het volgende vragen:

Kunt u nogmaals in overleg treden met Rijkswaterstaat om te kijken of de “bestaande onveilig 
gevoelde situatie irt de afstelling van de verkeerslichten” ter plekke kan worden verbeterd? 


